
 
 
IT’S NO CRIME TO TICKLE TIME 
20 Years of Plan B 
Ioana Batranu, Becky Beasley, Cornel Brudascu, Diana Cepleanu, Marieta Chirulescu,  
Alexandra Croitoru, Belu-Simion Fainaru, Adrian Ghenie, Israel Hershberg, Gheorghe Ilea,  
Victor Man, Tincuta Marin, Anca Munteanu Rimnic, Ciprian Muresan, Iulia Nistor, Navid Nuur,  
Miklos Onucsan, Cristi Pogacean, Cristian Rusu, Serban Savu, Achraf Touloub,  
VERSION (Gabriela Vanga and Mircea Cantor),	and Ran Zhang 
 
28 November 2025 – 14 February 2026 
Opening, Friday, 28 November, 6–9 pm 
 
Performances on the opening night: 
6–9 pm:	Anca Munteanu Rimnic,	Frame, 2009. Performed by Frank Büttner 
6.30 pm and 8 pm:	Ciprian Muresan,	I’m Protesting Against Myself (co-author Gianina Carbunariu), 
2011. Performed by Pilo Adrian Ilea 
 
 
 
20 years of the gallery's existence provide a moment to reflect on both the delightful scenery we have 
experienced on this	parcours, and its inherent obstacles and challenges, especially as this anniversary 
coincides with a new and profound social global crisis. What else can the experience we have acquired 
along the way be, if not a tuning in to the true reality of things – a reality check?	 

In trying to seek a better understanding of this step, we have chosen to celebrate without special 
ceremonies our belonging to a fragile, but meaningful micro-universe, which encompasses both 
artists, collectors, you, the audience, and us, the gallery team. Meaningful, like anything built with 
difficulty across many years, and fragile as anything that does not opportunistically serve the current 
times and expectations.	 

IT'S NO CRIME TO TICKLE TIME	– the title chosen for this anniversary exhibition, which borrows from 
an artwork by Navid Nuur – poetically renders a reality in which our professional existence begins to 
be seriously confronted with the passage of time, which both adds value and erodes. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
IT’S NO CRIME TO TICKLE TIME 
20 Jahre Plan B 
Ioana Batranu, Becky Beasley, Cornel Brudascu, Diana Cepleanu, Marieta Chirulescu,  
Alexandra Croitoru, Belu-Simion Fainaru, Adrian Ghenie, Israel Hershberg, Gheorghe Ilea,  
Victor Man, Tincuta Marin, Anca Munteanu Rimnic, Ciprian Muresan, Iulia Nistor, Navid Nuur,  
Miklos Onucsan, Cristi Pogacean, Cristian Rusu, Serban Savu, Achraf Touloub,  
VERSION (Gabriela Vanga and Mircea Cantor),	and Ran Zhang 
 
28. November 2025 – 14. Februar 2026 
Eröffnung, Freitag, 28. November, 18–21 Uhr  
 
Performances am Eröffnungsabend: 
18–21 Uhr:	Anca Munteanu Rimnic,	Frame, 2009. Performed von Frank Büttner 
18.30 Uhr und 20 Uhr:	Ciprian Muresan,	I’m Protesting Against Myself (co-author Gianina Carbunariu), 
2011. Performed von Pilo Adrian Ilea 
 
 
 
20 Jahre des Bestehens der Galerie bieten einen Moment des Innehaltens, um sowohl über die 
wundervolle Szenerie nachzudenken, die wir auf diesem Parcours erlebt haben, als auch über dessen 
inhärente Hürden und Herausforderungen – zumal dieses Jubiläum mit einer neuen, tiefgreifenden 
globalen gesellschaftlichen Krise zusammenfällt. Was können die Erfahrungen, die wir auf diesem Weg 
gesammelt haben, anderes sein als ein Einstimmen auf die wahre Realität der Dinge – ein 
Realitätscheck? 
 
In dem Bemühen, dieses Ereignis besser zu verstehen, haben wir uns entschieden, ohne besondere 
Zeremonien unsere Zugehörigkeit zu einem fragilen, aber bedeutungsvollen Mikrokosmos zu feiern, 
der sowohl Künstler, Sammler, Sie, das Publikum, als auch uns, das Galerieteam, umfasst. Bedeutsam, 
wie alles, was über viele Jahre hinweg mühevoll aufgebaut wurde, und fragil, wie alles, was nicht 
opportunistisch den gegenwärtigen Zeiten und Erwartungen dient. 
 
IT'S NO CRIME TO TICKLE TIME – der für diese Jubiläumsausstellung gewählte Titel, einem Werk von 
Navid Nuur entlehnt – gibt poetisch eine Realität wieder, in der unsere berufliche Existenz beginnt, 
ernsthaft mit dem Verlauf der Zeit konfrontiert zu werden, die sowohl Wert hinzufügt als auch erodiert. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


